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Strašně moc lidí by rádo po rozchodu vrátilo všechno zpět. Je jim líto, že se s nimi partner rozešel a
mají chuť udělat cokoliv, aby jej dostali zpátky.

 Má to ale smysl? Dá se vůbec vrátit vztah do místa, kde vám bylo oběma fajn a od tam pokračovat
vesele dál?

Omlouvám se ženám, ale teď budu psát spíše o tom, proč by se muž neměl snažit obnovit ztracený
vztah, pokud ho partnerka opustila. Pokud je tomu totiž obráceně a nechá muž ženu, její šance na
návrat je vyšší, zvláště pokud mu slíbí, že se změní a zpečetí to notnou dávkou sexu. Každopádně
konečný výsledek je stejný, po čase se vztah většinou zase rozpadne.

 
 Chlap se o návrat partnerky musí snažit víc. Nejprve musí ukázat, že mu o bývalou přítelkyni jde a
tak se musí změnit - alespoň dočasně, na oko. Znovu začít bývalou přítelkyni obletovat a dobývat ji.
Prostě ji dokázat, že je jediná a že mu za to stojí. Jenže teď se dostáváme k jádru pudla. Takto
obnovený vztah nevydrží, protože se zase  rychle vrátí do starých vyjetých kolejí, jakmile muž
dosáhne svého. Proč? No protože to krásné láskyplné dobývání na opravdovém začátku vztahu je
úžasné i v tom, že o partnerce zjišťujete plno věcí. Jenže při obnovování vztahu o partnerce už
všechno víte a tak se nemusíte snažit to zjišťovat.

 Na těchto znalostech o partnerce sice muži vybudují bitevní plán, který jim dokáže přítelkyni vrátit,
ale nakonec tím i celý vztah pohřbí, protože se všechno  brzo zase vrátí do okamžiku, kdy je
partnerka opustila. Vlak se navede do starých kolejí a dál se o směr nikdo nestará, stejně jako
předtím. Hlavně že se vrátila, říká si muž a neuvědomí si, že důležité není jen zajistit její návrat, ale i
odstranit důvod, proč odešla. A na tom se už zpravidla nepracuje.

 Proto neradím vztah obnovovat. On totiž zase stejně skončí. Zbytečně vás to bude stát plno sil. Sice
konec oddálíte, ale má to smysl? No někdy asi má. Vlastně, ta druhá šance má jednu nespornou
výhodu. Každý se tak bezpečně ujistí, že potřetí to vážně už nemá cenu.
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